
Generalforsamling 2023 – Referat. 
 

1. Valg af dirigent. 
 
Bestyrelsen pegede på Gert Aabye som modtog valget. 
 

2. valg af 2 stemmetællere 

Morten Blemholt og Niels Christensen blev valgt. 

 

3.  

Bestyrelses beretning for sæson 2022/2023 

 

En anderledes sæson hvor vores tritons bedste hold skrumpede grundet stop og flytninger til andre 

klubber. 

 

I sæson 2022/2023 har det store fokus på at bevare eliteholdet og svømmeskole for at fastholde 

og øge medlemstal. På generalforsamling i 2022 blev der valgt ny nye bestyrelsesmedlemmer. Emil 

Andersen forsatte(blev valgt), Jesper Waterval fortsatte(Blev valgt), Søren Andersen valgt for 2 år 

Gitte valgt som kasser for 1 år og Ulrik Weuder valgt til intern revisor. 

 

Bestyrelsen Består december 2022 af: Rasmus Jørgensen(formand) Gitte Boeck (Kasser) Jesper 

Waterval (næstformand), Emil Andersen (medlem) Emil Møhl (medlem) Dan Otzen (medlem) 

Søren Andersen(medlem)  

 

Bestyrelsen har i løbet af sæsonen arbejdet med følgende emner: 

- Fokus på økonomien  

- Fokus på medlemstal 

- Træner rekruttering og uddannelse 

- Udvikling af ny strategi  

- Fokus på frivilligheden 

 

Svømmeskolen 



Svømmeskolen med Marie ved roret, startede flot op i August/september 2022.  Trænerholdet var 

klar, medlemstal acceptable og nyt holdsystem med flere hold på samme tid, men færre 

svømmere pr. hold blev lanceret. Dette for at optimere tiden og for at få bedre undervisning.   

 

Alle trænere er blevet Bassin prøve uddannet. 

  

Der er blevet indkøbt svømmefødder til alle svømmesale for de gamle midler fra Tritons Venner. 

 

Konkurrenceafdelingen 

Konkurrenceafdelingen kom godt i gang og med Nikolaj som ny Elitetræner. Holdet var fin 

størrelse frem til Danske kortbanemesterskaber 2022, hvorefter en stor del af de ”gamle” 

svømmere gik på pension. Herefter var der kun ca. 10 junior/senior svømmere tilbage. De sidste 

10 svømmere valgte over det næste ½ år at stoppe og flytte klubber grundet manglende 

kammeratskab.  

 

- Klubmesterskab Succes blev gentaget sommer 2022 – med fest i egen gård. 

- Signe Bro Svømmer Flytter hjem til DK igen og træner på centeret. EM kortbane  

- Signe svømmer VM langbane og EM kortbane 

- Eliteholdet er på træningslejer i Tenerife 

- Årgang er på træningslejer i Tønder 

- Marcus Albjerg bliver 2 i 200 ryg til DÅM Langbane 

- Der er blevet afholdt triton open, med egen tidtagningsudstyr. 

- Der er blevet afholdt Øst-Danske mesterskaber 

- Kasper B bliver dansk mester i 200 Fly i tiden 1.56 

- Sprintholder deltog til Danske Marsters Kortbane og Nordiske mesterskaber i Bellahøj 

- Nikolaj Skjelsager opsiger sin stilling pr. 30.11.2023 – Ny træner er ansat og tiltræder ny 

sæson 01.08.2024. I mellemtiden vil der være fokus på Mathias og Bertram samt støtte 

dem med timer m.m. 

 

Motion 



Vores motions afdeling går rigtig fint og der er god både vandgymnastik, or svømmehold i EKB, er 

flot fyldt op.  

Crawl hold og motion har fået FB side. 

Frivillighed 

Vi vil gerne starte med at takke alle jer frivillige, og anerkende det store arbejde som i ligger i 

vores forening. Uden jer, ingen triton.  

Dertil sagt, er det desværre ikke blevet lettere at få flere frivillige.  

Vi oplever stadig ”dette er en gentagelse” at det er svært at få frivillige hænder, til at hjælpe os 

med at udføre de planlagte arrangementer & stævner, som vi så gerne vil give alle vores Atleter, 

Svømmere og Børn mulighed for at nyde godt af. 

Uden frivillige kræfter, kan det ende med vi ser os nødsaget til at fx droppe stævner grudnet 

official mangel. Vi håber meget på fortsat opbakning, og at I vil hjælpe os med at sprede 

budskabet om at være frivillig i svømmeklubben. Alt hjælp modtages med kyshånd.  

Tak til alle de frivillige kræfter, der blandt andet også har båret Ironman,  

KMD, CHP Half, Royal Run arrangementer igennem for at støtte op om klubben.  

 

Faciliteter 

Vores flotte gård bliver brugt og det er super – og vi havde som nævnt tidligere fornøjelsen af at 

holde arrangement i sommers.  

 

Vi har fået opbygget vores faciliteter yderligere, bl.a.  

Ure til styrkelokaler  

 

Klubshop og samarbejde med Sportsware som varetager vores sortiment. 

 

Fremtiden: 

Når vi i bestyrelsen lige nu, kigger ind i fremtiden. Ser vi desværre frem mod at der er lidt 

lavvandet i vores K-afdeling – og der vil være stor fokus på de svømmere der er her men absolut 

også på opfyldning af medlemmer og nye k-svømmere. 

 



Vi har samtidig brug for en bestyrelse og udvalg der ønsker at arbejde med disse opgaver, for uden 

forældre/frivillige/bestyrelsesmedlemmer/ansatte der tager jobbet på sig vil det ikke kunne lade 

sig gøre. 

På baggrund af manglende konkurrence svømmere, kaster vi boldene op i luften og kommer til at 

arbejde benhårdt med grundlaget og krav til svømmerene og forældre.  

Der må ikke være tvivl om hvad det vil sige at være konkurrencesvømmer, samt hvad der 

forventes af opbakning til og af forældre i form af frivillighed.  

 

TAK! 

Vi vil i bestyrelsen gerne takke 

- Trænere og instruktører for et godt samarbejde hele sæsonen. 

- Klubbens frivillige og æresmedlemmer for hjælp til stævner, arrangementer, træningslejre,  

meget mere.  

- Team Ballerup, for økonomisk støtte 

- East Kilbride badets personale for altid godt samarbejde 

- Alle vores sponsorer. 

 

Bestyrelsen 
 
Rasmus Jørgensen (formand) 

Jesper Waterval (næstformand) 

Gitte Boeck (Kasser) 

Emil Møhl (medlem) 

Emil Andersen (medlem) 

Dan Otzen (medlem) 

Søren Andersen (medlem) 

 

4. Fremlæggelse af regnskab 

Regnskab fremlagt og gennemgået – regnskab skal ikke godkendes. 

Vi laver et overskud på kr. 184.682,- og egenkapital er nu på kr. 570.764,- 

 



5. Fremlæggelse af budget for kommende regnskabsår. 

Budget fremlagt og gennemgået – vi forventer et resultat for året på kr. 0,- 

 

6. Forslag fra bestyrelsen 

Der er ingen forslag fra bestyrelsen. 

 

7. Indkomne forslag fra medlemmer 

Ingen forslag er kommet. 

 

8. Valg af 7 medlemmer til bestyrelsen på følgende måde 

2023 – Formand 2 år, Kasser 1 år, 3 bestyrelsesmedlemmer 2 år og 1 suppleant 2 år 

 

Formand: Rasmus Jørgensen modtog genvalg 

Kasser: Jesper Waterval stillede op og blev stemt som kasser (Var i bestyrelsen i forvejen og 

Næstformand) 

Bestyrelsesmedlem: Dan Otzen modtog genvalg. 

Bestyrelsesmedlem: Jonas Laurent valgt til bestyrelsen 

Bestyrelsesmedlem: Peter Aagaard valgt til bestyrelsen 

1 Suppleant: Betram Brandelev 

 

Bystyrelsen består nu af: 

Rasmus Jørgensen (formand) 

Jesper Waterval  (Kasser, næstformand) 

Emil Andersen (medlem) 

Dan Otzen (medlem) 

Søren Andersen (medlem) 

Jonas Laurent (Medlem) 

Peter Aagaard (Medlem) 

Betram Brandelev: Suppleant 

 



9. Eventuelt 

 Der var info oppe omkring OK sponsor – Ny Info ud til alle medlemmer omkring muligheder 

 Info omkring vores nye træner som starter 01.08.2024 

 Der blev vendt diverse udvalg – Enighed om K-udvalg skal startes op igen. 

 

 

Tak til alle der støttede op om general forsamlingen.  

Jesper takkede for god ro og orden og generalforsamlingen sluttede kl. 20.15  

 

Jesper Waterval, Referent 

 

 


